

.....
/miejscowość/

.....
/data/

DEKLARACJA CZŁONKOWSKA KASZUBSKIEGO ZWIĄZKU PRACODAWCÓW

Działając w imieniu firmy:

/nazwa firmy/

/adres firmy/

Deklaruję przystąpienie do KASZUBSKIEGO ZWIĄZKU PRACODAWCÓW
utworzonego na podstawie ustawy z dnia 23 maja 1991r o Organizacjach
Pracodawców i upoważniam
do reprezentowania naszej jednostki organizacyjnej w pracach Kaszubskiego
Związku Pracodawców.

.....
Podpis osoby upoważnionej i pieczęć firmowa

Poniżej przedstawiam dane firmy:

1. Nazwa firmy
2. Adres do korespondencji
3. Status firmy
4. e-mail
5. NIP
6. Tel. kom Tel. Fax
7. Profil działania
8. Ilość zatrudnionych
9. Strona www.....

Żukowo, dnia

FIRMA:

.....
.....
.....

jako członek Kaszubskiego Związku Pracodawców deklaruję składkę
w wysokości PLN miesięcznie.

.....
/podpis osoby upoważnionej i pieczęć firmowa/

**ROZPORZĄDZENIE
RADY MINISTRÓW**

z dnia 12 marca 2002 r.

w sprawie wysokości, do jakiej składka na rzecz związku pracodawców jest zaliczana w koszty uzyskania przychodu.

(Dz. U. z dnia 4 kwietnia 2002 r.)

Na podstawie art. 6 ust. 2 ustawy z dnia 23 maja 1991 r. o organizacjach pracodawców (Dz. U. Nr 55, poz. 235, z 1996 r. Nr 34, poz. 148, z 1997 r. Nr 121, poz. 769, z 2000 r. Nr 60, poz. 700 i Nr 107, poz. 1127 oraz z 2001 r. Nr 100, poz. 1080) zarządza się, co następuje:

§1. Składka członkowska, o której mowa w art. 6 ust. 1 ustawy z dnia 23 maja 1991 r. o organizacjach pracodawców, wpłacona na rzecz związku pracodawców, jest zaliczana w koszty uzyskania przychodu członka związku do wysokości nieprzekraczającej w roku podatkowym kwoty odpowiadającej 0,15% kwoty wynagrodzeń wypłaconych w poprzednim roku podatkowym, stanowiących podstawę wymiaru składek na ubezpieczenie społeczne.

§2. Rozporządzenie wchodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia.

Uchwała Zarządu nr 9 z dnia 16 marca 2022r.

Stawki miesięczne składki członkowskiej:

Firma członkowska zatrudniająca	od 1 do 9 osób	- 50 PLN
Firma członkowska zatrudniająca	od 10 do 25 osób	- 75 PLN
Firma członkowska zatrudniająca	od 26 do 49 osób	- 100 PLN
Firma członkowska zatrudniająca	od 50 do 75 osób	- 150 PLN
Firma członkowska zatrudniająca	od 76 do 100 osób	- 200 PLN
Firma członkowska zatrudniająca	od 101 do 249 osób	- 250 PLN
Firma członkowska zatrudniająca	powyżej 250 osób	- 300 PLN
Dla instytucji ubezpieczeniowych i finansowych:		- 300 PLN